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Z A P I S N I K 
s 85. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 21. studenoga 2014. godine 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 
komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i 
financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Nikola Muvrin, 
direktor  „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Branka Crnković, djelatnica GSC Delnice, Dragan Abramović, 
zapovjednik JVP Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela 
Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Gordana Piskač, Mirela Srkoč Šenkinc, Dario 
Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje Branka Crnković, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici 
prisustvuje Martina Petranović 

 
 
IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 
 
ĐULIO JUSUFI 

- Nastavljaju se aktivnosti vezane uz izradu proračuna i projekcija te popratne dokumentacije: 
plan razvojnih programa, odluka o izvršavanju proračuna. 

- Odgovoreno je na upit za jednokratnu otplatu stana sa stanarskim pravom. 
- Dva puta odlazak u Finu u Rijeci po pitanju certifikata za web koncesije a po zahtjevu 

Ministarstva financija.  
- Obračunat je PDV, izvršilo se usklađenje plana izvršenja proračuna za deset mjeseci, radilo se 

na preknjiženjima obzirom na rebalans, obračunata je naknada za odbore, izvršen je ispravak 
doprinosa za volontere.  

- Kolega Majnarić utorkom prisustvuje sastancima Projektnog tima za Supilovu ulicu, redovito 
obavještava Agenciju vezano uz kontrolu završnog dijela asfalta. Radi na programu Škocijan-
Risnjak i obavlja pripreme za sljedeći sastanak koji će se održati u Delnicama, komunicira s 
PGŽ vezano uz projekt E-županija, priprema ugovore o sufinanciranju, komunicira s vanjskim 
članovima Povjerenstva za obnovljive izvore energije u obiteljskim kućama. Što se tiče 
povećanja energetske učinkovitosti zaprima i obavlja pregled te pripremu i potpisivanje akata 
prema gotovosti glavnog projekta. 

- Redovita komunikacija s Ministarstvom financija i HABOR-om vezano za odobrenje kredita. 
Banka je pregledala dokumentaciju i proslijedila ju na Kreditni odbor, čeka se još suglasnost 
Ministarstva financija.  

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Najveći dio poslova odnosi se na sređivanje arhiva. Redovito kontaktira s arhivarom Državnog 
arhiva u Rijeci, no čudno je što se traže izvornici ili faksimili svih dokumenata. U kontaktu je 
s Ministarstvom i matičnom službom.  



- Financijska konstrukcija obilježavanja 140-te obljetnice je zaokružena, računi su plaćeni, od 
grada je dobivena polovina iznosa, očekuje se drugi dio da se plate preostale knjige. 

- Radijska emisija je odrađena. 
 
DAVORKA GRGURIĆ 

- Kontinuirano se radi na legalizaciji odnosno naknadama za zadržavanje nezakonito izgrađenih 
zgrada, na ažuriranju zemljišta u vlasništvu grada, izdavanju posebnih uvjeta gradnje. 
Kontinuirano se radi i na popisu vezanom uz elementarnu nepogodu, a rješavaju se i zahtjevi 
za zakup odnosno prodaju zemljišta. Sklapaju se ugovori o zakupu za reklamne predmete, a 
sudjeluje se i u organizaciji adventskih događanja. 

- Prikuplja se dokumentacija za semafor kod  Hrvatskih šuma, vrši se kontrola računa Risnjaka, 
mjerenje površina za čišćenje u Supilovoj i Radićevoj ulici. 

- Prometno redarstvo jučer je bilo na regulaciji prometa zbog asfaltiranja. Izdano je 8 pisanih i 
19 usmenih opomena.  

- Danas ide obilježavanje parkirnih mjesta od raskršća prema Vatrogasnom domu. Vidjet će se 
mogućnost oznake parkirališta za bajkere. 

- Od idućeg tjedna može se krenuti s kažnjavanjem za nepropisno parkiranje jer će do tada biti 
iscrtana sva parkirna mjesta. 

- Završava se postavljanje tlakovaca na trgu, obavljaju se pripreme za asfaltiranje parkirališta 
ispred Hotela „Risnjak“ s time da prije asfaltiranja treba izvršiti ispitivanje nosivosti 
temeljnog tla što će se učiniti danas. Nastavljaju se radovi na fontani. 

- Komunalni redar imao je intervencije na slivnicima i šahtama koje su propale i bile opasne za 
korištenje. Popravljena je šahta kod skretanja za Dječji vrtić te po jedna u Mesničkoj i 
Frankopanskoj ulici.  

- Popravljaju se oštećeni prometni znakovi i radi otpis uništenih. 
- Prometni redar danas je na terenu a pomagat će i u postavljanju jelke na trgu. 
- Od MORH-a je zaprimljena žalba na rješenje o ovrsi za komunalnu naknadu za vojarnu. 

Potrebno je odlučiti što dalje jer je neizvjesno što će se događati. Žalbe se moraju proslijediti 
drugostepenom organu. Radi se o ukupnom iznosu od oko 400.000 kuna po kvartalu. 
Gradonačelnik navodi da rješenje ne odgađa izvršenje. 

- U Zrinskoj ulici potrebno je postaviti 13 lampi javne rasvjete a treba nabaviti i nove lampe za 
Brod na Kupi. Na upit gradonačelnika što je s javnom rasvjetom u Parku navodi da su 
parkovne svjetiljke puno skuplje te da će se nabava istih prijaviti na natječaj koji će raspisati 
Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. 

- Gradonačelnik je zatražio da se vodi računa o struji na placu za jelku, muziku, adventski 
vijenac. S gospođom Bolf potrebno je dogovoriti hortikulturno uređenje, treba pripremiti drva 
što treba dogovoriti s upraviteljem šumarije, Risnjak mora pripremiti sve što je potrebno i 
osigurati dežurstva te čišćenje. 

 
NIKOLA MUVRIN 

- Sakuplja se i odvozi lišće, naglasak radova je na uređenju groblja i povezivanju čempresa. 
- Dom u Brodu na Kupi je dovršen. Dogovara se još generalno čišćenje cijelog prostora. 
- Posađene su lipe u Supilovoj. Preostaje posaditi još dvije na trgu i postaviti malč. 
- Nakon upozorenja vlasnik diska postavio je ogradu. Gradonačelnik navodi da u ovom slučaju 

nema kompenzacije jer je ograda bila i ranije i on ju je bio dužan vratiti. 
- Garaža u Školskoj ulici se priprema za parkiranje novog kamiona. 
- U utorak će se u Rijeci nabaviti jelke za Radnički dom. 
- Obavljaju se pripreme za advent: uređena je nadstrešnica, maknute su klupe na ljubavnoj stazi, 

danas se postavlja jelka na placu. Gradonačelnik je zatražio da se sve organizira na način da 
bude maksimalno sigurno za djecu, da se vodi računa o detaljima te da se organizira snimanje 
milenijske fotografije.  

 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- U petak će djeca kititi jelku u holu grada za koju se izrađuju novogodišnji ukrasi. 
- Obavljen je uvid u rad skupine Krijesnica i Bubamarci 



- Surađuje se s Knjigovodstvenim servisom te Zavodom za javno zdravstvo radi prevencije 
zdravlja djece kroz projekt u koji je Vrtić uključen. 

- Nastavljaju se aktivnosti na projektu „Tetrapak“. 
- U Vrtiću su bile pedagoginja i psihologinja iz Matulja koje su mentorice našoj pedagoginji.  
- Danas dvije djelatnice sudjeluju na seminaru za pripravnike. 
- Kontaktira s gospođom iz Lidla koji je obećao Vrtiću dati donaciju. Dogovoreno je da će Vrtić 

napraviti kraći program za otvorenje Lidlove trgovine. Gradonačelnik navodi da je dogovorio 
donaciju za Vrtić. Predlaže da donacija bude veliki gumeni dvorac za djecu. 

- U Vrtiću je jučer bila TV. Tanja Jakovac predložena je za volonterku godine i nagrada joj je 
jučer uručena. Gradonačelnik je zamjerio što nije bio obaviješten o tome jer kao domaćin 
ovoga Grada ima potrebu čestitati i pozdraviti goste koji ovamo dođu. Gospođa Jakovac 
svakako zavređuje čestitke i žao mu je što joj nije mogao osobno čestitati. 

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Sve što je bilo planirano je i odrađeno uz dodatne aktivnosti vezane za legalizaciju, servis 
velikog vozila te dovršetak radova na dimnjacima. 

 
BRANKA CRNKOVIĆ 

- Kolegica je popisala sva događanja koja će GSC ponuditi vezano za klizalište. Otvorenje 
klizališta bit će 6. 12. za što će biti upriličen prigodan program (turniri, povorka, Sveti Nikola, 
besplatno klizanje za građanstvo). 

- Danas se održava sastanak sa Hrvatskim željeznicama na kojem će se definirati popust za 
djecu koja će iz Rijeke i Ogulina dolaziti na bazen i klizalište. 

- Za štetu na ratraku GSC je doznao sasvim slučajno, šteta je tada prijavljena, napravljen je 
očevid i od stručne će se osobe, po naputku načelnika Policije, zatražiti procjena štete. 
Gradonačelnik je zatražio da se koordinira s osiguravajućim društvom jer je potrebno imati i 
njihovu procjenu.  

- Đulio Jusufi navodi da je održan sastanak s GSC-om na temu proračuna i izvršenja gdje je 
rečeno da želje udruga neće moći biti u prvom planu te da „probijanja“ izvršenja neće biti. 
Obzirom da je došlo do smanjenja u apsolutnom iznosu pitanje je da li staviti naglasak na 
korištenje dvorana ili na redovni rad.  

- Zamolila je da se GSC dostavi transfer za plaće jer još nije isplaćena plaća za 10. mjesec. 
Navodi da od Općine Čavle treba dobiti 100.000 kuna, čeka se novac za sanaciju bazena a od 
PGŽ treba doći još 158.000 kuna za pokriće gubitka. Gradonačelnik navodi da Grad neće 
sudjelovati u troškovima sanacije bazena jer je direktor GSC rekao da će se to riješiti iz 
sredstava PGŽ.  

 
MARTINA PETRANOVIĆ 

- Napravljeno je Izvješće prema PGŽ vezano uz Savjet mladih te Izvješće prema Poreznoj 
upravi temeljem zahtjeva Općinskog državnog odvjetništva Crikvenica za financijsko izvješće 
Kluba 138. brigade. 

- Održane su sjednice komisija za sportske i socijalne stipendije, sjednica komisije za nadarene 
učenike održat će se idući tjedan. Drugi tjedan trebale bi biti napravljene liste, a cijeli 
postupak očekuje se biti dovršen polovicom prosinca kada ističu rokovi za žalbe.  

- Napravljeni su dopisi udrugama i ostalim organizacijama koje traže sufinanciranje. 
- Danas se šalje izvješće kojim potražujemo sredstva od TZ Kvarnera za Kotar fest. 

 
 
 
Dovršeno u 8,50 sati. 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 
 
 


